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Abstract (en)
The ship has a shell including a main float (210) provided in a form of a cover, where the main float is displaced up to 60 to 90 percent of the ship.
A secondary float (220) is arranged parallel to the main float, where length of the secondary float is lower than the length of the main float, and the
secondary float is displaced up to 10 to 40 percent of the ship. The secondary float comprises a first floating part (221) immersing cylindrically, a
second floating part (223) placed on a top of the water, and a third floating part (222) connecting the first and second parts.

Abstract (fr)
L'invention concerne un navire, notamment militaire, caractérisé en ce que sa coque comprend : a. un premier (210) flotteur, dit flotteur principal,
sous la forme d'une coque dite à déplacement et reprenant 60 % à 90 % du déplacement du navire ; b. un deuxième (220) flotteur parallèle au
premier, dit flotteur secondaire, de longueur inférieure au flotteur principal et reprenant 10 % à 40 % du déplacement du navire, lequel deuxième
flotteur comporte : bi. une partie (221) flottante immergée sensiblement cylindrique ; bii. une partie (223) disposée au dessus de l'eau ; biii. une
partie (222) flottante mince reliant la partie immergée et la partie au dessus de l'eau.
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